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~ Offense Description: First Degree Murder ' C’ 3 il
.Case Number: 98 4610

Primary Person Involved: McNeil, Christina

Michelle and at one ti icked a door in. On one occasion She cut the wire on his computer.. Tim say’s that He saw

7 » g 6639405, ‘He-5ays *that‘Hé'_ has known Bart for about 13 ‘years| ‘
| and considers Him a friend. Misook came to Red Lobster about 4 years ago, Misook and Bart started to have an affair/
‘Fbott were ‘married at the time. Tim had ‘told Bart that this relationship “would not ‘work that they ‘were stariing there|

relationship on distrust. Bart had told Tim about Misooks temper. He told Tim that Misook had kicked Her daughter,

| Bart at Wal Mart a short time ago and Bart told Him that He and Misook was going to break up. Tim told Bart that wa
good because He had believed that Misook may have done harm to Chtis. He felt that Mispok was controlling and that She
- Tade all thé décisions for Bart:  He ‘say’s that they used to hang out quite a bit wntil Misook cdme along and that all
changed. He also says that on ohe New Years they had plans-and at the last minute Bart called up and canceled because
Misook had made plans for them with Her friends. Tim states that Tita, Who he also knows, had a problem with Christinal
.| being with Misook-and.Bart.. He also say’s that Misook:has. been calling latel talking with His -wﬁc,.Lﬂg, on one of of the
conversations Misook told Lang that If Bart hadn’t left Her this would not have happened. o '
Tim say’s that on the day of the death Bart called him at work and told him that Chris had died. Tim asked what

ray. Tim thought that the calls were related and later found that it was Misook calling about Chris. Tim thought it Strange]

happened and Bart said that He did not know. Yuman Aldridge was on another phone and Tim saw\Xu'man knell down tol

| that Misook didn’t mention that Chris had died. Tim say’s that He later told his employee’s. This is when Yuman toun
out that Cheis had died. When Misook was talking to Yuman, Misook did not know that Chris had died.
Det. Arnold talked to Lang Wilson about the calls that She had gotten from Misook. It is the opinion of Tim and Lang

| Wilson that _is not responsible for this. They are miore inclined to believe that Misook may have some Jevel 0
responsibility for this. Tim said that He would be willing to talk with us further if we needed. '
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, On 06/17/98, at approxxmately 1715, I went to Avanti’s to try and identify any employees that may
have had contact with Bart McNeil and Miseok Nowlin on 06/ 15/98 Both Misook and Bart stated that
they went to Avanti’s on that evening, and argued.

Upon my arrival, I was advised that Erica Polson was working that evening. I spoke to Ms. Polson
Erlca stated that she was just working as cashier that night and she recalls them coming to the cash .
register. Ms, Polson stated that they were both standing at the register, and the female walked out,
leaving the man standing-at the cash register. Erica stated that the female retumed and gave the male
subject her check book. Erica stated that the male wrote the check, srgned it, and then she signed it also.
Frica stated that she did not see an argument but she did not see them in'the dining area. .

‘After speakmg to Erica, I was informed by management that they would try and track down the -
waitress that walted on the couple, and they would contact me with that information. I was later advised
that Robin Butler was their waitress. I called Robin and was able to talk to her.

. Robin stated that their check Was located in the restaurant and that they were at Avantl s at 1807
hours ‘Robin stated that she recalled the couple because they were arguing at the. table. .Robin stated that
she did not know what the whole argument was about, but she did over hear part of it.

Robin_stated that from the conversation she thought the female worked at some kind of phone - -

~-company, she looked up-his- phone :bill, and he had $170.00 on a phone ‘bill. -Robin stated ‘that. she-heard -
the male telling the female that just because she worked where she did, she did not have a right to look |
up his phone bill. Robin stated that this couple was unusual because most people try and hide their
arguments when the waitress arrives but they did not. Robin stated that they also left after only being
'there approx1mately 15 to 20 minutes. Robin stated that they barely touched their food.
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e | o




Bloomington Police Department ,,

Offense Dcéqri ption: First Degree Murder

Voluntary Statement of Facts

Page 4 of |

Primary Person Involved: McNeil, Christina M.L. - - : N Case Number: 984610

n

\&

o

"1

i
| E—

- Amold: you said you talked to his ex-girlfriend how did you know she was his ex-girlfriend?.
Hamilton: I didn't know she was with some blonde .woman and walked up and asked TE.ons of thern was Hid -

~ Ameld: Shana have you and Bart ever had sex be'fore?' ) o | i

" Amold: Shana did you know if Bart had any other girlfriends other then the one you talked to at court?

Monday at Avanfi's and she got in his car and would not let him go get Christina and finally he
talked her in to letting him go he told me she worked at Anderson Financial and got his phone

records I said when ['was working Monday night which is my Tuesday morning and I started talkin o
about Fow hard in was raining thundering and it was doing that between 2 and 3 and he said [ think

that’s 'the time she died because her shirt was wrapped around her chest but he did not know the shirﬂ
was wrapped around her chest until that momning we talked a [ittle more about general things he

started getting his things together to leave and then I was going to walk home he said no you.are nofj.
going to walk so he gave me a ride home we didn’t talk on the way home when we got to my house|

~he told me*he would fix my-flat-tire if T needéd it I"gave him a hug and t6ld him to ‘call me if mel
needed anything he told me no not to night maybe tomorrow and that’s the last time I seen him or
: “talked to him R __ : ' v o
Amold:'Shana did you go to Barton in court the next day? : .
Hamilton: T came in in the middle of it I saw him for like fwo seconds [ didn’t talk to him I was talking to ) hig
. ex-girlfriend e S : |
Amold: Did you have business of her own to take care of in the court house the day Barton was at court? -
Hamilton: no - ’ .
Amold: why were you there? o e S -
Hamilton: for two reasons the first one was I didn’t believe it I had to have out the second was because ]
believed he was innocent ' ' '
Arnold: Did you know he was arrested?
‘Hamiilton:yes I heard it on BNQ-.

ex-wife because I wanted to tell her how sorry I am and what ever her nams is she jumped up a nd
said I’'m his . irlfriend who are you I said I’'m just a friend she asked me how old I was 1 told her 22
and she said oh Bart like young girls the other two girls went in the court room she asked me to sit
-down she started asking me if Bart still Toved her and if hie ' wanted to still bé with her she just kept
asking me questions asking me how I knew Bart if we had ever gone out and questions about how he
treated her she was trying to get me to tell her other stuff Bart told me about how Batt has spilf
persorialties one minute he’s nice the next he's mean then she fold me how he accused her of killing
his daughter and how she was going to help him out as much as possible and get money to get 2
- lawyer cause She was working to jobs then we went in the court room and it was over and we camej

right back up she gave me her phone and told me to call her

Arnold: Has Bart ever asked for sex ?
Hamilton; no

Hamilton: they were not really girlfriends they were more like one night stands -
Armold: no : ' : :

Hamilton: no : : : .
Arnold: Shana did.you make a'crime stoppers report about Bart’s ex-girlfriend Misook Nowlin?
Hamilton: no - — o~
Amoald: Shana is everything you said in the statement true? "~

Officer [D#/Name: 3294 Arnoid, Marvin Report Date: 06/19/98
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. Offense Description: 1st Degree Murder \\_}
Primary Person Involved: Christina McNeil

Case Nurnber 98 4610

On 06 18 98, Deputy Coroner Becker and myself went to the Mclean Co. Sheriff’s office to speak with Barton McNeil.
This was at approximately 12:00p, We spoke to Barton in the interview room. I advised him that He was still under his
Miranda Warning and asked him if he still wished to speak to us as I had some questions to ask. He said that he did not
know if he did.that we twist everything around and he knew he did not do very well on the interview and interrogation thel
| night before. He said that he knew He “blew it” with his confrontation with Misook and things looked badly for him. He

said that maybe he should wait for an attorney. He then proceeded for about 5-minutes about Misook being responsible forf
- | this and how. we had the -wrong person and.that we were fouling up the investigation, I then told him that I.needed.to know|
'| ifhie wanted an attorney or if I could ask him questions. 1 fold him that I would ask tRe q questxons ‘then he could dec1de ifhe
wanted to answer. 1 then asked him again when Christina had ate, He said that she ate her happy meal at between 7: 45p to
18 15p. Tasked him 1f she had ate anything after that and He said that She had not. He said that the only thing she had was a
couple of sips of his soft drink.” I asked him again 1f he were sure She ate nothmo after 8:15p at the latest and He said other]

than the pop he was sure.

said that he had been up for about 40 hrs when we talked to him and hadn’t eaten and that’s why he didn’t do very well. He] .

.1 asked him where his vehlcleﬂas and he sald that it was parked in the 700 Blk of West Front st. He said that [ would ‘4
'belleve this but I wouldn’t park near his ex-wife’s house He would park a couple blocks away because he didn’t want

Misook to be bothering him. After the interview Becker and myself did go to the 700 blk and find his vehicle. .

Barton then went on about the police messing up this case that we needed to be out talking to Mis

) checkmo other leads on Misook as shé was the one who did this. When he was talking about Misook and how she wanted

same facial expressions and fake crying that he had given us on the night before. I told him that his crying were theatrics
.|.and he was showing this to me now as he was 1rn1tat1ng Misook. After the interview Becker Iold me that when Barton did
"I"this fake crymo it made the hair on his neck stand up as he’ recogmzed it as the same facial e‘cpresswns and wallmv without
tears as the night before. Barton explamed to me that his emotions were not on display for me and he would grieve in hi|

) Hperson would truly be’ onevmg for there daughter and not 1f they were innocent be worrying ‘about themselves. I told him
that we did not believe that Misock was involved. He went on to say that Det. Wikoff and myself were sick motherfuckers
| to believe-that he cotild kill or molest his daughter. He asked Becker about the molestation and Becker advised that there

ook’s EX- husband and

him and was. obsessed with him he started to mimik how Mishook would cry. [ did observe and told him that that was the -

.own way privately, I told him that his emotions, shouldn't be on display they should be genuine, that.a reasonable mnocent_ )

| office was not sure at this point. Barton said well these motherfuckers accuse me of molesting my daughter and that her
rectum is enlarged. I said to Barfon that if was factual that her Tectum was enlarged. He then started to wail’ again and said
He could picture “Some Guy” standing over his daughter thunder and lighting and this person smothering her with a pillow]

talked to Becker and asked him if he heard the same thmg 1 did in that Barton said “Some Guy” standmo over her. Becker]
| said yes he did say that “Some Guy” was-standing over her. This is inconsistent with his belief that Misook did the killing,

as obvmusly Misook is not “Some Guy” He then asked have'you mieasured the size of the rectum. Havé you measured my
Penis. Have you-found any Broom handles. -

" I then told him that He was the one responsible for his daughters death. He advised thaf the only thing He was
responsible for was not protecting her, for. selling.drugs.when he was younger and for being'an international playboy. He
said that He would never admit to doing anything to his daughter, I told him that was true. He would never admit to it,
That an innocent person would not say that he wouldn't admit to doing it they would say they didn’t-do it. He then started
agam about how the police were mep_and we were not following leads to show that Misook was responsible for this. I then]
told him that the evidence has shown that we have the right person. He advised that he could get Misook to admit that shq

did this. Shortly after this we ended the interview as it was near time for his arraignment.
=y

and using a broomstick or something up her rectum. He said this Fucking Monster hurting my baby. . After the interview Il

+H
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| Christine’s body out of the house. | gave both- Tita and Barton one of my business cards and told them [ would contac

: iz IOW He said we should go {9 Nowlin's apariment.and ¢he garbace. He said he was sure wel

Tita said Christine had never been sick. She said they said she had asthma but she did not think she had asthma.. Tit3
said she and Barton separated in 1995 and got divorced in é%oger oT08. She said Christine 18 aiways wxmcvhen

she works nights. Tita did say Christine had a dentist visit the day before (06/15/98). At 9:19 AM the Corner’s Office toold

them later when we get more information._I the cléared the.scene at 9:30 AM, -
On the evening of 06/16/88, I was paged ’@Sgt. McKinley. When I called in, 1 spoke to Lt. Butcher. He,told me that
McKinley and Det. Wikoff was talking to Barton in the interview room. He said Barton called the station saying that wel
should arrest him or his ex-girlfriend (Misook Nowlin) for murder. I told Lt. Butcher I would come in. I arrived at the
station at around 9 PM; I saw Barton McNeil standing in the lobby of the station. I then went up to the detective’s work
area and spoke to Butcher, McKinley and Wikoff. They filled me in on what Barton had told them,
We then brought Barton back upstairs, he talked to me and Tom Sanders in the conference room. He sajd he feels
Nowlin killed his daughter. He said Misook was obsessed with him and felt Christine was a link for him and hiséx-wi_fe.

when we did the autopsy on Christine it’s going to show she died of affixation suffocation. He also said their were-would
be no physical evidence. He then said that Nowlin climbed through the bedroom window and killed Christine. He based
this idea on the fact that there were holes in the screen, When | was first at the scene, I did see one hole !'E..LD.S screen on the
would have the pillow. He then chang8dTp and said-he did not think*We would find anything because Nowlin was smart
and meticulous. He mentioned how he and Nowlin have had several domestic problems in the past. He said one time shel
came at him with a knife. He also said one time he witnessed Nowlin kick her own daughter with all her might until hed
nose started bleeding. He said if we didn’t arrested Nowlin we should arrested him because he was guilty of letting her in
his house. Barton talked for an hour or s0_basically repeating this same story. Finally at about 10:30 PM, myself and
Wikoff told Barton to go and get some res(:“l came him anoth@ne of my cards and told him to call me at 11 AM the nexd
morning. AR autopsy was scheduled for Christine The niext morning (06/17/98) at 9 AM.
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Barton then asked if we or the Comer’s office took a pillow from the bedroom; he said one was missing. He sai%ﬁl sure{ »
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| out because he wanted to break off the relationship.
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Primary Person [nvolved: MCNEIL, CHI§TINA M.L. Case Number: 98004610
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On 06/17/98, at approximately 1230 hours, Misook Nowlin came to BPD to speak wi'ﬂ'l"ofﬁcers. Detective Wikoff and I
interviewed Misook. Misook is the girlfriend of Barton McNeil, Christina’s father,

Detective Wikoff explained to Misook that we were interviewing anyone that had a relationship with the child and wanted
to ask her questions for the investigation into Christina’s death. Misook agreed to talk to us.

Misook stated that she has known Barton for 4 years, and they lived together for 3 years. Misook stated that Barton moved

Misook stated that, on Monday morning, 06/15/98, she went to work at 0800 hours. Misook works at Bloomington|
Dental Lab. Misook stated that at approximately 1200 hours, she went home on her lunch break, as she takes lunch every
;| day from 1200 hours to 1300 hours. Misook stated that she returned to work after lunch until 1700 hours.

Misook stated that she also works at Anderson Financial Network on the phones, in the evenings. Misook stated that on
Monday evening she did not go to work at Anderson because she was too depressed about her problems with Barton,
Misook stated that she called Barton and asked if he wanted to go to dinner. They agreed to meet at Avanti’s, Misook]
stated that she told Barton to bring Christina along because Barton stated that he had to pick her up at 1800 hours.

Misook stated that after she got off work, but prior to going to dinner with Barton, her friend, Yuman Aldridge came oven
to her residence.

Misook stated that she went to Avanti’s at approximately 1800 hours and Barton was waiting for her in the lot. Barton did
not have Christina with him, and told Misook that he would pick her up later. Misook stated that while eating dinner she
argued with Barton. Misook stated that Barton is always mad at her and this makes her upset. Misook stated that Barton
told her that he did not want to see her: Misook stated that they argued through dinner, and when they prepared to leave,
Barton stated that he did not have any money and wanted Misook to pay for dinner. Misook stated that she exited the
restaurant and left Barton inside, but then walked back in. Misook stated that she gave Barton her check to fill out and she]
signed it. Misook paid for the meal.

Misook stated that she argued with Barton some more in the parking lot. Misook stated that Barton told her that he did nof
like her personality and told her that she always sneaks around. Misook stated that Barton then left to pick up Christina,
Misook stated that she also left Avanti’s and was traveling the same direction as Barton, south on Kelsey St. Misook stated
that Barton pulled over on a side street and asked her why she was following him. Misook stated that she told him that there]
was smoke coming from the back of his car to which he stated that it was a problem with the engine. Barton then left to get
Christina.

Misook stated that she went home, and at approximately 1930 hours, her friend Susie Kaiser came over. Misook stated
that another friend, Don Wang , came over at approximately 2000 hours. Misook stated that she went to the Bowling and
Billiards Center at ISU with Susie and Don. Misook stated that Don dropped her and Susie off at Misook’s a
approximately 2130 hours, then left. Misook stated that Susie stayed until approximately 2300 hours.

Misook stated that her brother called betwéen 0030 and 0100 hours on Tuesday, 06/16/98, from Korea to get her sister’s
phone number. Misook stated that she went to bed and at approximately 0600 hours, her ex-husband, Andy Nowlin,
stopped by and dropped off clothes for their child. Andy stayed for a short time then left.

work at approximately 0800 hours. Misook stated that she called Bart back and a female answered. Misook stated that the
lady on the phone must have thought that she was Christina’s mother because she told her to come over to the house.
Misook stated that Bart then got on the phone and she asked what happened. Misook state that Bart told her not to worry|
about it and not to come over there.

Misook stated that she took an hour off work and went to Barton’s. Misook stated that she stayed for 30-40 minutes in the
car. Misook stated that she went back to work and went to Bart’s again at 1200 hours. Misook stated that Bart was at the
residence but did not want her to come inside. Misook stated that Bart was nice to her but asked her to leave him alone.
Misook stated that Bart told her that he would call Misook tomorrow, Misook stated that she then left.

Misook stated that she then went home and called Bart’s brother, Brett and informed him of the death. Misook stated thaf
she called Yuman at approximately 0900 hours and informed her of Christina’s death. Misook stated that she informed Don
at approximately 1730 hours, and Susie at 1800 hours. .

Misook stated that she called Bart’s house at approximately 0740 hours and the phone was busy. Misook then went tof'

Officer ID# / Name: 4849/Burns, Michael Date: 86/17/98
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[ was made aware of a suspicious death of a 3 year old female by Det. Sgt. Maaks. She was the above Cristing McNeil.
Sgt. Maaks advised that there was to be a staffing at 1:00p at the station with a representative from the coroners office. ]
attended the staffing which included BPD personnel, Coroner Tony Becker and S/A’s Teena Griffin and Sandra Thompson.

Recker advised that Dr Hnilika had done an autopsy on Cristine and could find no natural cause for Her death. He also|
advised that Hnilika believed the cause of death to a asphyxiation. He also advised that there was abnormal dilation to thej
anus and blood in her urine. Dr. Hnilika believed the death to be a Homicide. '

CST Sanders advised that in processing the scene he found that a window that the father had advised us that someone
had come through to strangle Cristins, could not have been entered on the night of the murder as there were cobwebs on thej
window that ran from the window to the screen. We were also advised that Cristine had blood in her nose and blood on thej
bed near where her vaginal area would have been. We also were told that when rescue personnel arrived the father Barton
(Bart) McNeil had to unlock the front door to allow them entry.

Barton had earlier on two separate occasions had talked to Detectives and told them that He believed his former
girlfriend had entered through the window and suffocated his daughter. He told Detectives that we would find the cause of
death to be asphyxiation and it was caused by a pillow. Barton advised this before the autopsy was performed. Barton was
currently at the time of the meeting on his way to the station to be talked to by Detectives, as was the ex-grilfriend Mistook]
Nowlin, and the mother of the child Tita McNeil.

It was determined that Det. Arnold and I would interview Barton. WMShe felt there was cause for
arrest if Barton did not confess to the crime and She advised that there was, Due to his inconsistencies and only He and
Cristine being present 't during the time of offense. T
__—Barton McNeil arrived and Det. Amold and I took him to the interview room. [ read Barton his Miranda warning af
2: 4;'% He waived his right to counsel and agreed to speak to us. I asked general questxons“of Barton 4t first and asked him
Yo-give me the order of events that occurred up to Him finding Cristinetdeceased. Barton say’s that he picked up Cristing upj
at Her Mother’s house at about 7:00P on Monday evening. They drove to Mcdonalds on Main St. in Normal. There]
Cristine.got a happy meal and they drove home to 1106 N. Evans apt #2. Cristine started to eat her meal and about 8:30 to
8:45p she went to urinate in her potty chair. Barton states that He laid down on the couch and went to sleep for a couple of
hours and Cristina looked at books while he was sleeping, He awoke around 10:30p and put Cristine to bed and He went to
log on to his computer internet. He say’s that he checked in on her at about 12:10p and She was looking at a book. He told,
her she needed to go to sleep. He say’s that he went back to the Internet and went and checked on Cristine at about 2:00A.
He believed that She was on her back, asleep. Barton states He went to sleep at about 2:45a, He say’s that His alarm went
off at 7:10A, He hit the snooze button and the alarm went off again at 7:19a. He say’s that he got up and went to the resf
room to relive himself and have a cigarette. On the way he went by Cristing’s room and told her it was time to wake up. He
didn’t get a response but thought nothing of it. He then took his clothes off which he states were blue shorts, a blue stripped
shirt and brief underwear. He then showered. He could not remember if He was clothed or not when he exited the
bathroom. He say's that he believes that he had his work clothes on because he had to go to work. He went to Cristing’s

stomach and She felt cold. He believed that she was deceased. He then went to the phone and called 911. When rescugj
personnel arrived He had to unlock the screen door for them to enter. He advised Amold and I that he had left the inner
door open and locked the screen door so he could hear the thunderstorm outside. He say’s that he frequently locks the
screen door. [ asked him if he was sure it was locked and he had to unlock for the rescue personnel and he said he was sure.
He had previously told Det. Wikoff that the front screen was locked.

I also asked Barton if he would sign a permission to search, specifically a computer that we wanted to download. It was|
told to us by Barton’s ex girlfriend that Barton was heavy into pornography and used the Internet for it. He did agree for thef
police to retrieve his computer and download it.

I advised Barton that [ had a problem with his accounts of what he believed had happened I told him that on the night in|
question it had rained very heavily, and for a person to come from the outside and through the window they would have to}
leave some trace. The carpets were dry. [ also told him that we had forensic evidence to prove that the window had not
been opened and that his idea of someone entering that way was not possible. He had on numerous occasions told us that

Officer ID#/Nzn Jbgzziii’?herd 2494Report Date: 06 18 98

room and went inside. He went up to her and then saw that her eyes were partially opened. He then put his had on her&
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He believed that His ex-girlfriend Misook Nolin, had entered the bedroom through the window and suffocated Cristina.
When we advised him that we had evidence to prove that the window had not been opened He said that We were
incompetent and that the forensic people were incompetent. He explained that He had found holes in the screen and that
how entry was made. I again told him this was not possible. He then said that Misook must have come through the front
door, I told him that this was not possible either as He had told us and other officers that when the rescue personnel arrived
he had to unlock the front screen to allow them entry, So this would make it impossible for someone to enter through the
front door. [ also told him it would be had to believe that someone could come into apartment walk past him on the couch
where he slept, go in and strangle his daughter and then walk out again past him. He advised me that He was a heavy]
sleeper and that it had stormed very badly that night with thunder and lightning. I again advised him that this would not bej
possible as the front door was locked. He then told us that the person may have come through another window in the
apartment. This window is located in the front and has bushes in front of it. CST Sanders advised that when he did thej
initial crime scene He did not observe any disturbances in the bush’s where someone would have had to step to get into tha
window.

I then told him that officers had done a neighborhood canvas and had spoken to two of his neighbors. One advised that
Shemaht next door.fo.iim and that SHe 1§ very light sleeper and She had her window open t the might In question because
She heard the storm. She "advised that if there had been anyone out there She would have heard them. Barton then said

?’b’ﬁ‘?ﬁr‘f'ﬁha‘?’faﬁﬁck lady next door?” I've walked past her window before and saw her asleep and She didn’t wake up. |
then told him that there was another of his neighbor’s in the building who stated that they had two dogs and that if anyone;
had been outside trying to enter the building that the dogs would bark. He said that he had not ever heard any dogs barking
from the building. I then told him that the apartments were very small and the building was very small and it would have|
been difficult for some one to enter without anyone hearing it. I then asked him that if it were true that if no one came
through the window and no one came through the front door would it be reasonable to believe that He was responsible for
what happened to Cristina. He said that would be true but that was not the case. He said that Misook was the one
responsible for this and that we were incompetent for not looking further into her involvement. He said that Misook was|
psycho and that He was trying to break it off with her and She went after Cristina to get back at him. I then told him that
this was not a realistic scenario that an angry ex-girlfried would enter through a bedroom window and murder her
boyfriends daughter for revenge. I asked him what his recent relationship was with Misook as we had statements form him
that he had been with her the night prior to death and the Saturday before. He said that he had been with her on the previoug
Saturday, they had gone out to eat. I asked him if he had sex with her on Saturday and He said that he had. I asked why if
He was trying to get rid of her why he would have sex with her. He got angry and said that He may be an international
playboy, and a computer hack and intelligent but he did not kill his daughter. We had the wrong person and we needed to
go and investigate Misook. I told him that we knew that he had dinner with her on the night that he picked up Cristina, af
Avantis. [ advised that this didn’t sound like someone who was breaking off a relationship. I then told him as I had dong
previously that I believed that He was responsible for his daughters death. He denied that he had anything to do with it and

that Misook was the one responsible for this.

“. Det. Amnold then advised Barton that there was also some things that weren't right with the body. Barton became very
angry and said don’t tell me that , don’t tell me that she molested. We told him that we had not told him that He was the one
who suggested this. We advised that there was bleeding from the vaginal area and that her anus was stretched out to an
abnormal size. Barton started to wail and say that his daughter had went through pain. Barton wailed on several occasion’s

when questioning got to key issues. However Det. Amnold , myself and Det. Wikoff agreed that none of us ever saw a tear

come from him.
He then brought up that Misook had a dildo and a vibrator and that if we checked her residence one would be missing.

That this was pre-mediated by Misook and that She had used one of the devices on Christina to make it look. like .He
sexually assaulte r. He told us that we were sick and that there was no way a father could do that to his child. I told him
that yes there was and that we had evidence to prove that no one else had entered the apartment and He could be the only
person responsible for what happened to Cristina. He said that He would never confess to this in a million years. I asked
him what he thought should happen to a person who did something like this. He told me that He didn’t believe in the death
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penalty and that the person who would do something like this should spend the rest of his life in jail. He then told us thaf
we would probably use that against him because He didn’t beliéve in the death penalty.
He had told us on several occasions that he believed that we had enough evidence to convict him but he wasn’t the one
who did it. He said that He thought that He could overcome two detectives but that he couldn't all of us and the forensig
people. He advised us that we wanted a confession from him because it would be good for our careers, that we would gef
promoted if we got a confession.. We told him this was not the case, We had worked murder cases before and not been
promoted. He then said that maybe if you want a confession so bad, maybe you don’t have as much evidence as I think you
have. I told him that I believed that we did have enough evidence to not only arrest him but to convict him. That we wanted|
him to admit to his actions so everyone involved knew why this happened.
He again went back to Misook and told us that if we wired him up he could geta L confession. from. her, that if we would g
after her as hard as we did h1m she would confess. Wou would give me 3 hours with her I could get her to
<?6?1T€ss This went on for qulte awhlle on several occasion He said that if he did this why don’t we just g{ve h1m our gur

and he would shoot himself.
We ended the interrogation at about 9:00P. During the interview/interogation Barton was given water on several

occasions. He was also given a meal.
. He had been advised earlier that he would be arrested due to the facts, forensncs and inconsistencies. [ then filled out 2

bg_gﬁlr_;g_gn,ckc on hm. T -
It was determingd that we would keep Barton at the station and bring Misook in and speak to her again and advise he of
the allegations being made. If Misook said anything that we needed to confirm or deny with Barton.
—~  Misook did come in I asked her to tell me about Mbnday. She advised that She had dinner with Barton at Avanti’s
restaurant. They argued and she went home. She say’s.that she was with a friend that evening till about 11:30 at her houss
then the friend went home. She states She went to bed and She got a call at about 12:30 to 1:00A. It was from her brother
Dong Sun Kim, Seoul, South Korea. Phi 011-822-252-5331. They talked briefly Dong got his other sisters phone numbe
and they ended there call. She says that she then fell asleep and that She was awaken at about 6:00A by Her ex-husband «-
who had come to the house to get clothes for there daughter. She states that She gets along with her ex-husband, Andy
Nowlin, and that He has a key so he can let himself in to get items for his daughter. Nowlins lives in Heyworth His number
is 309 473-3852. I then told her that Barton suspected her as being involved in the death of his daughter and that the death
was not was not an accident or natural that if was a murder.. Misook became very upset. She denied any involvement and
said that Christina was like a daughter to her. She said that She could not understand why He would blame her that shej
loved him and she would never hurt Christina. I told her that He believed that She climbed through window and murdered|
her daughter because she wanted to get back at him. Misook was crying and visibly shaken by the accusations. She said
that He must be trying to cover up for something he did. She never would do anything like that She could not harm anyone.
Barton had mentioned that He wanted to speak to Misook because he could get her to confess. [ asked Misook if she
wanted to see Barton, She said she did. I brought Det. Burns,Wikoff and Doza into the room in case of any physical
confrontation. I then brought Barton into the room. Barton seemed startled that I would allow him to talk with Misook and
when he entered the room Misook asked him why he was doing this that She loved him. Barton told her that she was 4
psycho bitch and that She murdered his daughter. He asked her if she had her “toy’s” still at home. He said that she used|
one on Christina and then killed her. Misook told him that he was the psycho one and that he must have done something toj
his daughter and She could not believe he was trying to say that she did it. Barton told her that she had crawled through thej
window and suffocated his daughter. Misook told him again that he was the Physco. Barton then called Misook a psycho
fucking bitch and said that he hated her and has hated her for 3 years and has been trying to get rid of her. At this point I
believed that this was not going to be fruitful any longer. I then had Barton go back to his interview room. [ asked Misook
if she would be willing to take a polygraph test and she didn't understand what it was. [ told her a lie detector test and she;
was adamant about taking one. I told her that she was free to go but that I would probably need to talk to her again at a later
time. She then left. I was called about 5 minutes later and advised that Misook had passed out in the front parking area of
the Police Dept. I went down there and Rescue personnel had arrived they advised that she was hyper ventilating. She was
taken to the hospital. When She was on the ground having a hard time breathing and complaining of chest pains I could|
hear her saying that she couldn't believe Bart would say something like that. She was unaware that I was there as her eyes|

were closed because she was complaining of blurred vision.
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That later this same evening after I had picked up- Christina for the

evening, I spoke to Misook, Susi Kaiser, and Yuman Aldridge again by phone,

that I again refused their demands that I come to Misook's apartment,
and that I axpressly stated my reasoning for not comming over was because

I did not wish to expose Christina to Misook's umbalanced present state

of mind.

That on Friday, June 5, I had a job interview at Bloomington's
Applebee's Restaurant, though for a managerial position at their

restaurant in Pekin Illinois.

That on this same Friday, the events of the day before were repeated in

almost every detail in that Misook again missed work at both jobs, that

she was repeatedly phoning me all day long at home and at work, that she
was again accompanied at her home by both Susi Kaiser and Yuman Aldt+idge
who were again spending the night with Misook, that Misook was again

obviously drunk and suicidal, and that I again refused to see her due to

Christina being present in my custody.

That at about 11:00PM later this same evening (June 5), Misook's ex—
husband, Andy Nowlin, phoned me at home and asked me a bunch of questions
as to what my plans were with respect to Misook. That I explained to him
that I was trying*%ently break up with Misook, that for Christina's sake
T was intending on getting back together with Tita, and that during the
course of this conversation I made numerous highly disparaging remarks

about Misook. . -~ - as well as about her best friends, Susi Kaiser and

Yuman Aldridge.

That during all of my contacts dureing these few days, Misook repéatedly
insisted that I spend the night at her apartment this Saturday night
(June 6) along with Christina, and that Misook repeatedly pleaded with
me to allow her to pick up Christina before I got off work that day.

That Tita did grant permission, for the first and only time, for MIsook

to be allowed to pick up Christina for me.

That at Misook's week-long insistance, Misook did in fact pick up

Christina from Tita's home at about noon on Saturday (June 6), and that




disappearance from the chalt line. (PC ex. M2)

123) That I ceased my computing at about 2:00AM, that I then
péeked into the bedrbom to see if Christina was still
awake, and that I then went to bed on the couch in the

livingr#som not far from the cumputer.

124) That: T left the compiuter ©n and connected to the +nternet
during the remainder ‘¢f the evening running telephony
and ch&é stftware “in the event that Rosalita or another

4.

internet frieng might try to page me.

125) That the computer harddrive automatiéally recerded any
alterations in any computer data, no matter how slight, and

time-stamped such changes.

126) That upon my awakening at about 7:20AM, I checked my Email
as I always did first thing in the morning, especially
since the cbmjputer was still runhhg}and connected to the
internet; and that after using the restrgom I checked the

Email twenty minutes later as a matter of habbit.

127) That my all-night internet ci3nnection was als® a rdDutine
occurance not at all exclusive to the night of Christina's
death, and that records frHm my internet service provider
showed that my internet c®nnectivity and Email retrievals
were no different on this day then they were on any other

day.

128) That upon entering the bedroom to awaken Christina I
observed that the Venician blinds ﬁovering the bedroom

window were now in disarray.

129) That Christina was laying on the far side of the bed
closest to the window and that her head was tilted to the

side facing the window.

130) That I walked around the far side of the bed between the

bed and outer wall, and in doing so stumbled over the
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Primary Person Involved: Christina McNeil

On 06 20 98 I had Misook Nowlin come to the station so I could talk to her and have her answer some questions that |
had for her. She arrived and I wanted to know where She worked and how to get a hold of her. She said that She works af
the Bloomington Dental Lab and She can be reached at 662-1211. I told her that I had been to see Bart Mcneil and that
while I was there She had been there to visit him with Barton’s brother Brett. [ was wondering why She was there after
Barton had accused her to her face that She killed His daughter.

She said that She had contact with Brett, and Brett had come to town. Brett had told her that He knew that She didn’t do
it, that the cops had talked to him for 7,8,9 hours and He wasn’t in his own mind and He had to say somebody did it. He
offered to her that He didn’t think that Christina died of natural causes and that She nor his brother had done anything
wrong. Brett told Misook that Barton told him that someone had come through the window and told him about the holes in
the screen and the fan laying on the floor. Brett told Misook that He told Barton to forget all that stuff that Misook didn’t do
it and that He told Barton that He thought it was from natural causes. _

I asked Misook if Brett was still in town and She said that He was, He is staying at the Coachman Motel room 121. I
called the Motel and Brett was not in. I left a message with the clerk, To have Brett call or page me as I wanted to speak to
him. T got off work and was later called at home by Tommy Lee Walters He advised that Brett McNeil and His parents
were there and wanted access to Barton’s home. I advised that I didn’t know if the scene was released and they would have
to contact Det. Sanders. Ithen had Walters ask Brett if he had got my message and would He speak to me. Walters did ask
and Brett replied that counsel had advised Him and His parents not to speak with us.

I then asked Misook about the sexual aids that She has. Barton had said in his interview that one of His scenarios was

that Misook had used the sexual aids on Christina. I asked if She had the items and She said that She did and that they were

for some time. The other She had used Monday night at about 11:30p just prior to her brother calling. I asked her if she
had washed it after use and She said that she had. I had her take me to hef home and She did turn over the two aids to me.
One which was in a plastic bag is the one that She said that She had used on Monday night , The other was in a plastic box,
[ did take control of these aids. [ placed them into evidence and sent them to the BPD lab to be sent in for DNA testing.

I then told Misook that ['had problems when T cailed for hér brother in Korea.  had apparently gotten Her father and Hel
speaks no English. Iasked her to call the number and if Her father or mother answered to ask them only to speak with Dong
Sun. Then when Dong Sun answered the phone to speak in English. She did make the call. This call was placed at 1:00A
Korea time. Her father answered and She spoke briefly in Korean, I did hear her say Dong Sun. This lasted about 10
seconds. Then I heard Her say in English, Dong Sun someone wants to speak to you, She then handed me the phone. ]
identified myself to Dong Sun. Dong Sun speaks fluent English. He has just recently moved to Korea fro Champagne.
and will be staying there till about Sept, then coming back to the states to go to school. I asked Dong Sun if he had spokenj
to Misook recently, He said that he had. I asked Him if He remembered when He talked to her and He said that He had
called Her late Monday to early Tuesday, Between 12:00A to 12:30A. I asked Him the reason for the call and He said that]
He was trying to get His other sisters phone number from Her. He said they spoke briefly and ended the phone call. He
then asked what this was about and I explained to him briefly what had happened and that Barton was accusing Misook for
the death. He said that was ridiculous and offered that He had never cared for Barton. I then thanked him and ended the
call. -~ :

I then asked Misook if She was still willing to take a polygraph and She said that She would. I told her that [ would try
to set an appointment for one and She again agreed. I will try to set up an examination for the week of the 23rd.

at her home. [ asked He when was the last time that She used them. She said one She hardly ever uses and hadn’t used it -
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Offense Description: Battery . iopies Page | of |
Primary Person Involved: Nowlin, Michelle

Case Number: 98 7296

ler, Principal of Heyworth. [ was advised that Michelle had numerous bruises on Her leg
and pelvic area. [ was also advised that Michelle reported that Her mother had put her hand over her mouth and pinche
off her nose and told her that Shie.was,20ing.to kill her, Misook had aliegedly wsed o wooden bar that was tises for a paper
towel holder to strike Michelle with. An appointment was made with Michelle’s father, Andy to talk with Bethany Wenge
and Myself at DCFS on Thursday Sept 10th,

On the 10th we did meet with

S0 noticed the bruise on Miche]le’
had happened., Andy’s sister, Jeanne Frink, 609 Arrowhead Heyworth

-15-98 I did retrieve these photo’s from Da

times. Andy states that Michelle was rs?,caa,ring_fH@L;}.er,gb.%...bgm_{!51...9149;5,.&'15.2Outh sto

Nt s oL i b

mother was trying to kill her, Andy went on ¢

|

>

I

ith Misook to inform her about the investigation. [ did get a hold o
h. Misook did show up at DCFS. This was non custodial and Misoo

appropriate. When they got home don Wang h

Michelle was stj]] acting up. Wang left and Misook said She was Very angry and embarrassed./ She got the stick from th
paper towel holder and say’s that She struck Michelle with jt 2 times. She was very upéefsaying that She was sorry and tha
She-knew that She was wrong. Itold Her that | would be contacting Her after we spoke to Michelle to talk with her again.
We did speak with Michelle at the CPN. She relayed the same story about Don Wang and going to Tachibanna. Sh
states that She was tired and She was acting up, When they got home Don left and Misook was very angry. She tol
Michelle to get the stick off the paper towel's, Michelle couldn't reach it so Misook got it. She states that Her Mom the

struck her with the stick between 5 and 10 times, closer to 3 than 10. When asked about the hand over the mouth Miche]]
said that She was screaming very loudly and Her

&

and the MgwMngggw Davis advised Her not to speak to me about thjs matter,
me however I told Her that since She was represented and the e attorney had advise i

not talk about it. She was then arrested for the Battery and takep to the county jaj
“bonded out,

|
(0

CLEARED BY ARREST

B Ea
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On this date I spoke to Susie Kaiser and Don Wang about any background information they mlght have on Misook
Nowlin or Barton McNeil and about there presence at Nowlin's apartment on 06-16- 98~

[ first spoke to Susie C. Kaiser, She lives at"1700 N. School #73, Normal Home Phohe 452-2952 WK. 828- 5‘726

She states that She met Misook about 5 years ago through a mttual friend, When asked by me She sdid that Misook

had a temper but no more than anyone else. She states that when Bart and Misook ljved tooetheLthey fought and that

sometimes the Police had to come. She th ught that there relationship had it’s ups and down’s like anyone else. Susie say’s

that when Michelle was there Misook wd\very good with Her. Shé believed Misock t%ted mwn child. ]

- asked if She believed if Misook could do harm to Christina. Susie said no, that Chfistina was Tike her owg her own.

- ) I asked how She heard of Christina’s death. Susie said that Misook had come to work and told her, She was shakin

<-

and very upset whe she told Her. When Susie asked what happened Misook 521d that She qidn TRnow: -

.| She.,Misook, and Don Wang had gohe to ISU to play pool, After playing pool She and Misook went to Misooks and Dol
" | Went home.. They watched a movie and Susie Jeft at about 11:30P. Misook had told Susie about the hght that She and Hat
had that night. She said that Misogk told Her thaj She wanted to go over tg ’s and=Busie told Hernot to that She should
let him cool off. [ asked Susie 1T Ght believed Tha Misook went over anaySusw said that She didn’t think She did,

- | Misook was going to go to bed when She left, During the time Su51e was there she respended to my question that there was

no visitors or phone ¢ = - = o -

I asked Her about the might of the 16th_of June, If She was at Misook’s house.- She said that She was That .

Susie offered that when Bart and Misook were together and Christina was around, Misook-vas the one who watChed
Her while Bart would be on the computer. -She say’s that Bart would ig ignore stook . She also told me that Misook.had told]
her later tFBart was a(:cusmtJ her for Chnstma sTath and this made Mtsook very anory I asLed—Susw if She believed,

I then rpoke 1o Don Wang,
- | Misook for about 6 months and in that time they have become close fnends He descnbed Misook as a consxderate sweet

outgoing; likable persoil. ~When asked He said that She-does have a temper buf no more that anyone else and She is not
violent. When asked about Bart He said that He had-only beef around Bart two times, one time was at work and the other
was when a group had zotten together at Wiidcat brewmg compaﬁe say’s that He really didn’t know him but what Hel
knew of him He seemed to be a nice guy. He say’s that much later He found that Bart was very controlling of He and Don|

own and that Michelle and.Christina were very ¢fosé CaatEpresEd Misook, ~ .
- -He say’s that when Christina was killed that Misaok-vas very depressed” and" crymg all the time: He say’s he dldn
| know of Christina's death-till about a week after when MlSOOk told Him, She said that She didn™t know what happene_é but
that Bart was being held by the police.” She said that She e couldn't believe it that Bart could have doné this that She still
cared for Bart. But in time when Bart started to blame Misook, He sav s they convmced Her that Bart was not aood for Her
that He was blaming her for killing Christina, o T e
| then asked Him about the 16th, if He had been at Misook's. He said that He had sometime between 7:00P and)
8:00p, He went by there to see if Mlsook and Susie wanted to go to ISU and shoot pool. They declined and He went on to

IS'I:J_ bI)/I\J:':.ook and Susie changed there mind and showed d up 2 shert time later. He say’§ that He left d went home aftef]
playing pool Hesaid that [1500% had talked about Her a argument w1th“§art and Don was trying to get Her ming off of it] it,

telling her to basically forget it.

that She loved Christina as Her own and could never harm Her or anyone else,

I also received another letter from Tita McNeil from Bart, this letter was brought to the station by Mansky and
turned over to me. This letter continues to blame Misook Nowlin for the death of Christina McNeil, and lists his motive of

Misook thinking that Tita and Barton were going to get back together. 1did place this letter into evidence.

offered that Misook was the type of person who could easily be controll_d He offered” that t Misook Toved Christina like herl -

<0 I asked Don if He believed that Misook would be capable of doing any harm to Chnstma He said absoluiely not ,

NS
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On.this date [ spoke to Susie Kaiser and Don Wang about any background information they mxght have on Misook

Nowlin or Barton McNeil and about there presence at Nowlin's apartment on 06-16-98, -
I first spoke to Susie C. Kaiser, She lives at= 1700 N. School #73, Normal Home Phone 452-2952 WK. 828- 7726 —

She states that She met Misook about 5 years ago through a mutual friend. When asked by me She sdid that Misook
had a temper but no more than anyone else. She states that when Bart and Misook ljved tovetheLthey fought and that]
sometimes the Police had to come. She th ught that there relationship had it’s ups and down’s like anyone else. Susie say’s

asked if She believed if Misook could do harm to Christina. Susie said no, thiat Christina was like her own.
I asked how She heard of Christina’s death. Susie said that Misook had come to work and told her, She was shakin

| that when Michelle was there Misook w very good with Her. Shié believed Misock tg%ted chnisiina |1ke her own ( child. 1-

a.ﬁd very upset whef she told Her. When Susie - asked what happened stoomhe didn’t know. -

She.Misook, and Don Wang had gorie to ISU to play pool, After playing pool She and Misook went to Misooks and Do
went home. They watched a movie and Susie left at about 11:30P. Misook had fold Susie about the night thaf SKE and Bary
had that night. She said that Misogk fold Her that She wanted to go over tBart s and-Susie told Hernot to that She should
let him cool off, ] asked Susic 1T ShE believed that Misook went Gver anyway.  Susie said that She didn’t think She did,
Misook was going to go to bed when She left. During the time Sus1e was there she respended to my question that there was

no visitors or phone calls..,
Susie offered that when Bart and Misook were together and Christina was around Misook-svas the one who watched]

I asked Her about the night of the 16th of June, If She was at Misook’s house.- She said that She was That] .

ber jater that Bart was accusing her for Christina’s death and thlS made Misook very angry. | m\ed-Susxe if She believed

| that Bart was being “held by the police” She said that She couldn't believe ir that Bart could have doné this that She still

Misook could do something like this to Christina, She said that not be e possible that M'cool-' isn’t like that,
I then =poke to Don Wang, 1913 Traccy Yy Drv. 3A, Hm878-5553 Wki675- 0237 ‘He-states that He has known|
Misook for about 6 months and in that time they have become close friends. He described Misook as a considerate, sweet

outgoing; likable persom., “When asked He said that Shedoes have 2 temper, buf no more that anyone else and She is not

violent. When asked about Bart He said that He had—only been’ around Ban two tlm .one tlme was at work and the other

knew of him He seemed to be a nice guy. He say’s that much Jater He found that Bart was very controlling of He and Donj
own and that Michelle and.Christina were very ¢los€ and this pIeaseEf’thook - .

-+ -He say’s that when Christina was killed that Misaokwas very depressed” and" crymg all the time: He say’s he dldn
know of Christina’s death.till about a week after when MlSOOk told len She said that She didn™t know what happcned Bt

cared for Bart. Bui in nme when Bart started to blame MlSOOk He say’s they convinced Her that Bart was not oood for Hen
that He was blaming her for killing Christina. T e

I then asked Him about the 16th, if He had been at Misook’s. He said that He had sometime between 7:00P and
8:00p, He went by there to see if MlSOOk and Susie wanted to go to ISU and shoot pool. They declined and He went on to
ISU. Misook and Susie changed there mind and showed u up a shert time later. He say's that He left @g went home after

playm’;?gol Hesala that Mhsook had talked about Her argument wnth“gart ahd Don was trying to get Her ming off of it,

telling her to basically forget it.

Her while Bart would be on the computer. -She say’s that Bart would ig ignore Mlsook . She also told me that Misook.had told .

offered that Misook was the type of person who could easily be controlled, He offered that stoomoveB*Chnstma like her_"

I asked Don if He believed that Misook would be capable of doing any harm to Chnstma He said absolutely nOtz

that She lqved Christina as Her own and could never harm Her or anyone else. _

I also received another letter from Tita McNeil from Bart. this letter was brought to the station by Mansky and
turned over to me. This letter continues to blame Misook Nowlin for the death of Christina McNeil, and lists his motive of
Misook thinking that Tita and Barton were going to get back together, 1did place this letter into evidence.
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STATE OF ILLINOIS )
) SS
COUNTY OF MCLEAN )
THE PEOPLE OF THE )
STATE OF ILLINOIS ) 2
) 9
VS. ) =
)
Misook Nowlin )

IN THE CIRCUIT COURT OF THE

ELEVENTH JUDICIAL CIRCUIT
e
FILED g
NO. 2011CF000800
RK .
CIRCUIT CLE

DISCOVERY COMPLIANCE PURSUANT TO RULE 412

Now comes the People of the State of Illinois by Jennifer McCoskey, Assista.nt State's Attorney

following:

in and for the County of McLean, State of Illinois, and presents as Discovery Compliance herein the

1. Pursuant to Supreme Court Rule 412(a)(i), the State may call the following as witnesses:

Don Wang

D.W.

1920 Tracy Dr, #13
Bloomington, I 61704

Michael Rees

Cub Foods

403 N Veterans Pkwy
Bloomington, IL. 61704

Johanna Chambers
2412 E Washington
Suite 7A
Bloomington, IL

Hau Poon
2114 W Sussex
Peoria, IL

Mark Plankenhorn
Lowes

2101 E Empire
Bloomington, IL 61704

~ David Smith

~ Walter Biesiada
Mini City Storage
1 Ash St
Bloomington, IL

Lawrence Tyda
2208 Susanna Way
Crest Hill, IL. 60403

Jie Chen
2528 W 40% St
Chicago, IL. 60632

Hui Lin
2000 N Linden St, #N210
Normal, IL

Jonathan Smith
618 W Main St
Clinton, IL. 61726

Michael Givens
114 N Main St
Saybrook, IL 61770

Matthew Lauritzen
First State Bank

of Bloomington
204 North Prospect Rd
Bloomington, IL

Bing Zhao
4 Rainbow Cr, #6
Bloomington, IL

Na Lin Rocha
5699 W Wilbur Ctr
Oreana, IL 62554

Mary Whitaker

Children’s Advocacy Ctr
200 W Front St, Suite 500B
Bloomington, IL




Richard Barkes Todd McClusky Trooper Carrolan
Scott Mathewson William Buchanan ISP

John Atteberry Matthew Dick

Jared Roth Randall Wikoff . Molly Mintus

Steven Fanelli Dan Donath DCFS

Jeff Albee Clay Wheeler 401 S Brown St
Stephen Brown Kevin Raisbeck Bloomington, IL
Chad Wamsley Edward Shumaker

Shawn Campbell Ken Bays ~ Detective Renee Maly
Michael Burns Officer Melton Crest Hill Police Dept
Robert Kosack Bloomington PD Crest Hill, IL

Clayton Arnold

Bloomington PD Myung Sook Park

See exhibits 1-73 for statements or memoranda of statements of the above-listed witnesses.

2. Pursuant to Supreme Court Rule 412(a)(ii), see exhibits 1-73 for statements of the accused or
codefendants. See #1 above for witnesses of the statements.

3. Pursuant to Supreme Court Rule 412(a)(lii), see exhibit 73 for a transcript of the grand jury
testimony. ' ‘

4, Pursuant to Supreme Court Rule 412(a)(iv), there are no reports of experts at this time.

5. Pursuant to Supreme Court Rule 412(a)(v), physical evidence may include:

. Ladies handbag purse, cash, ID cards-Misook Wang, green checkbook, blue/brown checkbook, digital
media player, digital camera, microcassette recorder, purple cell phone-blackberry, cell phone-
Samsung/sprint, white Phillips USB storage device, black USB storage device, grey/pink USB storage
device, soil deposit from Mercedes, tape lift/driver’s seat, tape lift/middie seat, tape lift/front passenger
seat, tape lift/middle seat right, tape lift/rear cargo area, clothing/ladies sweater, driver’s floor mat,
passenger floor mat, print lift from Mercedes, charter bus brochure, 4 credit cards, pink post it note with
writing, personal check, gas station receipt, bath towel, food wrapper bag, sweat jacket, swabbing from
jacket, snoopy tank top, ladies underwear, torn calendar page, sewing needle with blood, sewing needle,
dress pants, resident mail, Meijer receipt, torn receipts, swabbing/steering wheel, swabbing/drivers door
handle, tape lift/driver’s seat, Nike ball cap, bedding/sheets, blanket, women’s swimsuit, latent
lift/backdoor window, Mathewson case files, notes from investigation, receipt for Misook’s breakfast,
Wenlan Tyda field notes, DVD with garbage photos, notes from garbage analysis, crime scene log from
conservation area, Chad Wamsley’s notes, DVD surveillance video/interview with Givens, DVD
Donovan Kim-Wang, photos of RAV-4 (disk), disk-surveillance video 1* State Bank, Uniden answering
machine/cordless phone, Lowes receipt, answering machine recordings, McClusky field notes, Jie Chen
interview, emails from Jie Chen (disk), printed copies of emails from Jie Chen, Linna’s time card for
9/4/11, Buchanan field and interview notes, photo/car receipt/note, Don Wang’s recorded interview
(disk), disk-Lawrence Tyda’s recorded interview, disk-Hau Hing Poon’s recorded interview, Na Lin
Rocha’s recorded interview, 9/12/11 copies of search warrants, 9/20/11 copies of phone court orders,
surveillance video-Lowes-shovel and tote purchase, request letter and subpoena to Lowes, interviews
with Chambers and Smith (disk), search warrant-computers and cellphones 9/26/11, Wang permission to
search form, Misook Wang PNC bank records, cab driver log sheet-Circle City, in addition to any and
all evidence contained or mentioned in exhibits 1-73 as provided.




IN THE CIRCUIT COURT OF THE

STATE OF ILLINOIS )
) SS
COUNTY OF MCLEAN ) ELEVENTH JUDICIAL CIRCUIT
THEPEOPLE OFTHE ) - — _  _ _
STATE OF ILLINOIS . FILED
| ) | 8
Vs, ys O0CT1120t S NO. 2011CF000800
)= =
Misook Nowlin ) CIRCUIT CLERK

AMENDED DISCOVERY COMPLIANCE PURSUANT TO RULE 412

Now comes the People of the State of Illinois by Jennifer McCoskey, Assistant State's Attorney
in and for the County of McLean, State of Illinois, and presents as Discovery Compliance herein the

following:

1. Pursuant to Supreme Court Rule 412(a)(i), the State may call the following as witnesses:

Don Wang

D.W.

1920 Tracy Dr, #13
Bloomington, IL 61704

Michael Rees

Cub Foods

403 N Veterans Pkwy
Bloomington, IL. 61704

Johanna Chambers
2412 E Washington
Suite 7A
Bloomington, IL

Hau Poon
2114 W Sussex
Peoria, IL

Mark Plankenhorn
Lowes

2101 E Empire
Bloomington, IL. 61704

David Smith
Walter Biesiada
Mini City Storage
1 Ash St
Bloomington, IL

Lawrence Tyda
2208 Susanna Way
Crest Hill, IL. 60403

Jie Chen
2528 W 40™ St
Chicago, IL 60632

Hui Lin

2000 N Linden St, #N210 -

Normal, IL

Jonathan Smith
618 W Main St
Clinton, IL 61726

Michael Givens
114 N Main St
Saybrook, IL 61770

Matthew Lauritzen.
First State Bank

of Bloomington
204 North Prospect Rd
Bloomington, IL

Bing Zhao

4 Rainbow Cr, #6

Bloomington, IL

Na Lin Rocha
5699 W Wilbur Ctr
Oreana, IL. 62554

Mary Whitaker
Children’s Advocacy Ctr

200 W Front St, Suite 500B

Bloomington, IL




Richard Barkes Todd McClusky Trooper Carrolan
Scott Mathewson William Buchanan ISP

John Atteberry Matthew Dick

Jared Roth Randall Wikoff Molly Mintus

Steven Fanelli Dan Donath DCFS

Jeff Albee Clay Wheeler 401 S Brown St
Stephen Brown Kevin Raisbeck Bloomington, IL
Chad Wamsley Edward Shumaker .

Shawn Campbell Ken Bays Detective Renee Maly
Michael Burns Officer Melton Crest Hill Police Dept
Robert Kosack Bloomington PD Crest Hill, IL

Clayton Arnold

Bloomington PD Myung Sook Park
Jennie Hahn Francis Senese

ISP ISP

Morton Crime Lab Joliet Forensic Science Lab

515 E Woodruff Rd

Sergeant Heather Poerio Joliet, IL. 60423-1260

ISP

See exhibits 1-102 for statements or memoranda of statements of the above-listed witnesses.

2. Pursuant to Supreme Court Rule 412(a)(ii), see exhibits 1-102 for statements of the accused
or codefendants. See #1 above for witnesses of the statements.

3. Pursuant to Supreme Court Rule 412(a)(iii), see exhibit 73 for a transcript of the grand jury
testimony. .

- 4. Pursuant to Supreme Court Rule 412(a)(iv), there are no reports of experts at this time.

5. Pursuant to Supreme Court Rule 412(a)(v), physical evidence may include:
Ladies handbag purse, cash, ID cards-Misook Wang, green checkbook, blue/brown checkbook, d1g1tal
media player, digital camera, microcassette recorder, purple cell phone-blackberry, cell phone-
Samsung/sprint, white Phillips USB storage device, black USB storage device, grey/pink USB storage
device, soil deposit from Mercedes, tape lift/driver’s seat, tape lift/middle seat, tape lift/front passenger
seat, tape lift/middle seat right, tape lift/rear cargo area, clothing/ladies sweater, driver’s floor mat,
passenger floor mat, print lift from Mercedes, charter bus brochure, 4 credit cards, pink post it note with
writing, personal check, gas station receipt, bath towel, food wrapper bag, sweat jacket, swabbing from
jacket, snoopy tank top, ladies underwear, torn calendar page, sewing needle with blood, sewing needle,
dress pants, resident mail, Meijer receipt, torn receipts, swabbing/steering wheel, swabbing/drivers door
handle, tape lift/driver’s seat, Nike ball cap, bedding/sheets; blanket, women’s swimsuit, latent
lift/backdoor window, Mathewson case files, notes from investigation, receipt for Misook’s breakfast,
Wenlan Tyda field notes, DVD with garbage photos, notes from garbage analysis, crime scene log from
conservation area, Chad Wamsley’s notes, DVD surveillance video/interview with Givens, DVD
Donovan Kim-Wang, photos of RAV-4 (disk), disk-surveillance video 1% State Bank, Uniden answering
machine/cordless phone, Lowes receipt, answering machine recordings, McClusky field notes, Jie Chen




STATE OF ILLINOIS ) IN THE CIRCUIT COURT OF THE

COUNTY OF MCLEAN 3 > ELEVENTH JUDICIAL CIRCUIT
THE PEOPLE OF THE )
STATE OF ILLINOIS )
VS. ; ‘ NO. 2011 CF 800
Misook Nowlin g

SUPPLEMENTAL DISCOVERY COMPLIANCE PURSUANT TO RULE 412

Now comes the People of the State of Hlinois by Jennifer S. McCoskey, Assistant State's
Attorney in and for the County of McLean, State of Illinois, and presents as Discovery Compliance

herein the following;
1. Pursuant to Supreme Cowrt Rule 412(a)(v), physical evidence may include:

Exhibits 378-532: Field notes from Investigation

Exhibits 533-534: Circle City Cab Driver Log Sheet

Exhibits 535-541: Emails from Jie Chen to Detective Buchanan with family photographs
attached

Exhibits 542-564: Letters

Exhibits 565-585: Search Warrant Packet for Letter from Indiana

Specifically included in Field Notes:
Exhibit 434: Property assessment data sheet
Exhibits 435-436: Release of Mortgage
Exhibits 440-441: Notice of Foreclosure
Exhibits 442-444: Assignment of Mortgage
Exhibits 445-449: Mortgage for 1920 Tracy Drive, Apt. 13, Bloomington
Exhibits 450-453: Assignment of Mortgage
Exhibits 454-460: Mortgage
Exhibits 461-470: Emails to Rick Barkes
Exhibit 472: Rental Car Receipt form Don Wang
Exhibit 479-483: Driver’s License Photos
Exhibit 484: Information. on 2008 Toyota
Exhibits 485: Information on 2003 Mercedes

~ Exhibits 487: Lowe’s Receipts

See also disc labeled Hibachi Grill surveillance, included herein in addition to any and all
evidence contained or mentioned in exhibits 378-585 as provided.

Respectfully submitted,

= Je ifer cCoskey _

A Assistant State's Attorney
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Jim Edgar

Governor

UE-46 O

ILLINOIS STATE POLICE

Division of Forensic Services

Terrance W. Gainer

Director
July 20, 1998
DETECTIVE LARRY SHEPPERD
BLOOMINGTON POLICE DEPARTMENT
305 S EAST ST
BLOOMINGTON IL 61701 Laboratory #M98-3094
NATURE OF INVESTIGATION: Homicide
VICTIM(S): Christina McNeil
SUSPECT(S): Misook Nowlin

REQUEST

At the request of Detective Larry Shepperd, the above listed suspect was examined by the polygraph
detection of deception technique at the Morton Forensic Science Laboratory on July 15, 1998.

NATURE OF INVESTIGATION

The purpose of this polygraph examination was to investigate whether the above listed subject suffocated
Christina McNeil on June 16, 1998.

RESULTS

During the course of the examination, the subject denied suffocating Christina McNeil and denied being
present at Barton McNeil's apartment when Christina was suffocated. During the course of the polygraph
examination, this examiner also experienced some communication difficulties with the subject.

There were erratic and inconsistent responses on the subject’s polygraph records which preclude the
examiner from rendering an opinion on the following questions:

On June 16 (1998) did you suffocate Christina McNeil at Barton McNeil’s
apartment? Answer: No

Did you suffocate Christina McNeil?
Answer: No

Continued .....
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Foreasic Sciences Command
Foreasic Science Laborators // ?

1312 South Main * Morton, IL $1553-2983 » (305! 2357491
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Bloomington Police Department . Laboratory #M98-3094

July 20, 1998 : Page #2
(Misook Nowlin)

On June 16 (1998) did you enter Barton McNeil's apartment between
midnight and seven A.M.? Answer: No

Were you at Barton McNeil's apartment when Christina was suffocated?
: Answer: No

\\' ’_//M /4/,
© Terrence . ann” -
Polygraph Examinér -

TGM:I
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ILLINOIS STATE POLICE

Division of Forensic Services

Jim Edgar Terrance W. Gainer

Governor . Director

August 13, 1998 GHAEOHH

BLOOMINGTON IL 61701

DETECTIVE T E SANDERS | AUG 17 104
BLOOMINGTON POLICE DEPARTMENT STATES ATy,
305 SOUTH EAST STREET Vet 2 A'\,Z%EUYNST;)FFICE

RE: Laboratory #M98-3094
Agency #98-004610
OFFENSE: Murder
VICTIM: Christine McNeil
SUSPECT: Barton McNeil

On August 5, 1998, Exhibit #2 was received at the Metro-East Forensic Science Laboratory in

Fairview Heights, Illinois.

EXHIBIT ITEM SUBMITTED : FINDINGS

#2. One (1) window and screen assembly The holes in the screen are

characteristic of having been cut.

Should more information be required regarding the results of this analysis, please contact this

examiner.
Respectfully submitted,
Thomas E. Gamboe, Jr.
Forensic Scientist III
TEG:t

cc: Morton Forensic Science Laboratory
McLean County State’s Attorney’s

=

‘!‘V Forensic Sciences Command —Forensic Science Laboratory

10023 Bunkum Road * Fairview Heights, L 62203-1703 A
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Bloomin gton Police Dep artment Narrative Supplemental Report

Offense Description: First Degree Murder SRR § S P Page 1 of 1
Primary Person Involved: McNeil, Christina Case Number: “98 4610

........

In response to a Subpoena issued by th'gé Grand Jury I_}!did receive Telephone information from GTE in regards t

incoming and outeoing calls from 06-l5-98';-12?00A‘t6“06-{6'-’l2'OOA_ These calls were from Barton Mcneil PH:(309)
828-1873, Tita McNeil (309) 828-1772 and Misook Nowlinj (309) 664-5717. 1 called all the numbers to determine wh

they were and they are as follows.

1. Misook To Information 06-15-98 10:35p
2 Misook to Information  06-15-98 10:41p

3. Tita to Information 06-16-98 3:29p

4. Bart to Information 06-16-98 5:22p

'5. Bart to Police 06-16-98 5:23p

| 6. Tita to Philippines 06-16-98 6:41P

7Misook to AT&T 06-15-98 7:09A

8. Misook to Andy Nowlin 06-15-987:05P Andy Nowlin is Misook’s ex-husband and father of there Child Michelle.
9. Misook to Jane Frink 06-15-98 7:06P Jane is Andy’s Sister and Misook’s Ex-Sister in Law

-10.Misook to Robert Nowlin 06-15-98 7:07p Robert Nowlin s Andy’s father and Misook’s Ex-Father in Law.
11.Misook to Andy Nowlin 06-15-98 g.25p

12. Misook to Information 06-15-98 10:35p

13. Misook to Information 06-15-98 10:.41p

14. Misook to Unk cell Ph. 06--15-98 10:47p

15. Misook to Andy Nowlin 06-15-98 10:52p

16. Misook to Cellular One 06-15-98 11:42p

17. Misook to Glen Poors Automotive 6-16-98 § :11P

18. Misook to Andy Nowlin 06-16-98 5:22p _

19. Misook to Jane Frink  06-16-98 5:23P

20. Tita To information 06-6-16-98 3:37p

21. Bart to Darden Restaurants 06-16-

death benefits,

22. Bart to Darden Restaurants 06-16-98 12:43Pp.

23. Bart to Darden Restaurants 06-16-98 12:48p

24. Bart To Disconnected 06-16-98 12:52p

25. Bart to Information 06-16-98 5:22p

26. Bart to Police 06-16-98 5:23p

27. Jeanne Aden to Tita 06-16-98 6:56P Co worker of Titas, called to offer condolences.

28. Jeanne Aden to Tita 06-16-98 6:57p -

Officer ID#,{ Name: Report Date: : : /2{6
bl AWy way
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Rl Z|l6  pneked 2f2]n

Dear Bart, Please forgive me typing this, it’s much easier for me to type
than to write. You probably don’t remember me, but I lived in an apartment
across the hall from Misook in 1998. It was in the apartment building on
Croxton. We both lived in the basement.
I saw you on the news last night, and learned that Misook had murdered her
mother in law. I saw your family member say that they were trying to get
your case reopened and that if anyone knew anything or had any
information on your daughter’s murder that they should step forward. I'm
not sure that I have information that can help you, but I still felt you should
know what I know. It may be one small piece to the puzzle of what really
happened, but hopefully each piece will help you.

I was working 3™ shift at the post office at that time. I came home early
from work one night, and while I was preparing for bed at approx 4 am, I
heard noises in the hall...Since it was so late at night and there was no one
living down there except Misook and I, I looked out the peep hole in the
door and saw Misook, going through a storage closet in the hall. I thought
it was strange that she would be looking through her closet that late at night,
but I went to bed and didn’t think much more about it. That next day she
told me that your daughter had been murdered and that she thought you had
done it. You were then arrested and convicted, but I always wondered if she
had also been part of the crime because it was strange that she had been up
so late that night looking through the closet. Since seeing you on the news,
and learning she committed another murder, I have started thinking about it
again. I don’t know if this information can help you, but I wanted to let you
know. I tried to contact your cousin Grace on Facebook but she has never
responded to me. I also called the Bloomington Police Department to let
them know what I saw, they took my information and said they would have
a detective call me, but it’s been 3 days and so far I haven’t heard back from
them. Ifyou need to contact me, you can write back to me. If you’re
innocent, I pray that your case is reopened and that your conviction is
overturned and that you finally receive justice. Please let me know if you
think it would be helpful for me to talk to anyone about what I saw that
night. '

You’re in my prayers,

Susanne Burns

S\Jf&/]r\b Bu{'f\j T
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Dear Mr. McNeil, Tuesday, November 01, 2011

| hope this letter finds you well and staying strong. I've been keeping up with your case for a while now
through the papers, and wanted to ask you a couple of questions. Just to give you a little background, |
am an advocate for Jamie Snow, who was wrongfully convicted in 2001 for the 1991 murder of a gas
station attendant in Bloomington. There is ho physical evidence linking Jamie to this crime (although we
have been fighting tooth and nail to have evidence recovered from the crime scene tested - to no
avail), his conviction was primarily based on an eye witness who "suddenly" identified him 8 years later.
This same "star witness" failed to identify him shortly after the crime in an in person line up, as well as
numerous photo books over the years. In fact, in one session he identified two others and stated, “It's
between these two”, neither of whom were Jamie. Additionally, there was a litany of jailhouse snitches
that testified against him, several have since recanted.

I’'ve read the recent newspaper articles on your case, but we both know all too well that is never the full
story. in our case, we have found a pattern of misconduct by detectives on the BPD as well as the state's
attorney's office. | noticed your trial was held in 1998, during that time Charles Reynard was the SA.
Jamie was prosecuted by Reynard as well as Assistant SA Teena Griffin. The detectives on his case were
primarily Crowe, Katz and Barke2: | am wondering if anyone of these folks worked your case, and if you
are alleging misconduct (even if these detectives didn't specifically work on your case). You are probably
aware of the Alan Beaman case (he was exonerated a couple of years ago), in which the state failed to
provide the defense with information on an alternative suspect, as well as evidence on the travel "time
line", e.g., if | remember correctly, they only turned over the time line that favored them - not the other
experiments. Additionally, Eric Drew's case was remanded in appellate court (he chose to take a plea
deal rather than a retrial) after the higher court found the testimony of Frietaéé"(the assistant SA on his
original case - now a judge%nd Katz "incredible." And it is - | have the transcripts of their testimony if
you need them. They not only paid a witness, but gave him substantial favors (basically, a "get out of jail
free card" because every time that dude got in trouble, Katz got him out until the day he testified for the
state). Anyway, | was wondering if you have anything in your case involving a pattern of misconduct by
the state, and if so, what are the allegations and who was involved from the state? | have no idea what
will come of it, and | may be grasping at straws, but | guess it's better to reach out than to do nothing.

| hope to hear from you soon if you have any information to pass my way, and best of luck to you. I've
read many wrongful conviction cases, but (to me), the most egregious cases involve crimes against
children, and how incredibly painful it must be if that child is your own. Keep up the good fight and stay
strong. And | hope that during your darkest hours, you remember that you are not only fighting for
justice for you, but also justice for your daughter, and that thought keeps you moving forward.

,Iile ards, 7/ ’/7 ,

L / /.-/ l;,/" / .
o e, \z:s
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P.O. Box 944

Collierville, TN 38027
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IL STATE POLICE FORENSIC

FAX NO. 65164574876

ILLINOIS STATE POLICE

Divisior: of Forensiz Services

Jim Edgar
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Terranes W, Gainer

" November 9, 1998 Divector

DETECTIVE T E SANDERS
BLOOMINGTON POLICE DEPARTMENT
305 S. EAST STREET

BLOOMINGTON IL 61701
OFFENSE: Homicide
VICTIM: Christine McNeil
SUSPECT: Barton McNeil
RECEIVED: November 2, 1998

The following is a summary of the items subinitied:
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EX}‘HBIT ITEM ?UBMITTED z

#4 ' Hair from victim’s right hand
43 Hairs from victim’s left hand
#6 Viclim’s head ﬁni(’ standard .
#19 Suspect’s hair slandard's

A. Hcad hair standard
B. Pubic hatr standard

EXAMINATION AND RESULTS:

RE:  Agency #98-004610
Lab #M98-3094

FROM: Evidcnce Locker #10
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One head hair from Exhibit #4 and five head hairs from Exhibit #5 were microscopically consistent with the
head hair standard from Christine MeNeil and dissimilar to the head hair standard from Barton MeNeil;

(herefore, these hairs could havc originated from Christine McNeil and did not originate from Barton McNeil.
el . \

Plcase note that the hairs Qb_éwiiu Exhibits #3, #3, and #6 are of a mixed race origin, Caucasian and <"~
Mongoloid. Some of these Bairs also ‘had immature characieristics; this is conunonly Sccm;uing
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Exhibit #19B was not examined.
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Carbonda le, I1. 62901.3309

(618) 457-6714 (voice) » 1 (800) 255-3323 (I'DD)
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was found -- I'm sorry, Christina was found dead and ask you

1'd call your attention to the day before Mj Sook

whether on that day you had seen personally or spoken over the
teléphone with Mi_§gpk?

A Yes.. '

Q Do you remember about what time of day? Was that a
telephone call or personal visit? ‘

A Telephone call the night prior.

Q About what time digd You receive that call, if you

A I'm going.to Say anywhere between nine to 10:30.

Q Okay. And what did Mji Sook tell you when she called
you?

A Egact things we talked about, I don't know. She was
just talking, just a variety of things.

Q Okay. Did she talk to You about any problems shg

was having with her relationship with Barton?

A I believe so;
0 Do you remember any particulars of that?
A I think she said that he was going to leave her or
—— 27739 LO leéave her,
was moving out.
Q" Even though you and Mi Sook had been divorced, you
still kept in touch with each other. She would call you, you

would talk with her?
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Q Okay. Did you see him the day before Christina was
found dead?

A Yes, I do.

And where did you see him?

A I call him and I ask him to have dinner with me at
Avanti's, that spaghetti place.

0 Why did you want to have dinner with him?

A Well, that day before we have spend time together
and I kind of miss him and want to talk to him, you know, just
feeling I want to see him. And then, T don't know, I just
don't feel right. I asked him to have dinner with me, and he
say he going to come to see me. So we meet at Avanti's around
six o'clock.

At Avanti's?

Yes.

Did you have dinner?
Yes.

During the dinner did you have a discussion?

R ol I ol B o)

Yes. Actually we have couple of discussions. I
discuss with him a couple of things. First of all, I think I
talked to him about the telephone bill, and actually I find
from his place I find from his E-mail stuff from his place,
and I asked him about you have girl friend in, I believe,

Malaysia, something like that, and you talk on telephone with
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now. So my name is Mi Sook Kim now.

0 Where do you live?
A 1412 Croxton, Apartment 7, Bloomington.
o] Do you know Bart McNeil, the man sitting next to me?

Is that correct?

A Yes.

Q You dated him for some length of time. Is that
correct?

A Yes.

0 Subsequently you and he broke up. 1Is that correct?

A Yes.

0 And do you know he had a daughter by the name of

Christina?
A Yes.
Q You know she was found dead on the morning of June

l6th of last year. 1Is that correct?
A Yes.
0 Now when was'the last time that you saw Bartoq
before Christina was found dead?
A When I see Christina last time?
When did you see Barton?

Q
A-° Barton last time?
Q Mm-hmm.

A

I think that June 16th, lunchtime.
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